
     Protokół Nr 8/25 

posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego, 

które odbyło się 14 lutego 2025 r. w godz. 9:00 – 9:15 w sali 202, w Urzędzie 

Marszałkowskim Województwa Świętokrzyskiego, przy al. IX Wieków Kielc 3. 

 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu. W posiedzeniu 

uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście.  

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Lista obecności gości jest załącznikiem nr 3.  

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Sławomir 

Gierada.  

 

Przebieg posiedzenia 

Ad 1.                                    

Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie i poinformował, że jest wymagane kworum. 

Członkowie Komisji przyjęli następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Skarga na Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich w Kielcach.  

3. Sprawy różne. 

Materiały do pkt 2. znajdują się w aktach sprawy pod numerem KS-III.1510.1.2025. 

Inicjatywa uchwałodawcza Komisji jest załącznikiem do akt Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Sejmiku województwa Świętokrzyskiego.   

 

Ad 2. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że przedmiotem obrad Komisji jest skarga,  

która wpłynęła do Ministerstwa Infrastruktury, a następnie została przekazana zgodnie  

z właściwością do Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. Niniejsza skarga dotyczy 

realizacji przedsięwzięcia drogowego, na drodze wojewódzkiej nr 744. Zgodnie z przepisami 

odpowiedzi udzielił Marszałek Województwa Świętokrzyskiego. Przewodniczący Sławomir 

Gierada przypomniał, że radni otrzymali propozycję inicjatywy uchwałodawczej Komisji, 

zgodnie z którą, skarga została uznana za bezzasadną. Dodał, że na posiedzeniu obecny jest 

przedstawiciel Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach, który odpowie na 

ewentualne pytania.  



Głos zabrała radna Jolanta Tyjas, która podkreśliła, że z jednej strony mieszkańcy mają rację, 

ponieważ droga jest zamknięta co stanowi dla nich utrudnienie, z drugiej strony swoje 

argumenty ma również Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich, który musi przestrzegać 

pewnych procedur i czekać na termin. Radna zapytała jak rozwiązać problem, mając na 

względzie potrzebę społeczną.  

Łukasz Kowalczyk, zastępca dyrektora ds. realizacji inwestycji Świętokrzyskiego Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w Kielcach wyjaśnił, że realizacja tej inwestycji  wymaga zamknięcia 

drogi. W zawiązku z tym, że wystąpiła kolizja na wodociągu należało przeprojektować 

przepusty. Wykonawca jest świadomy problemu i droga zostanie udostępniona, gdy tylko 

będzie taka możliwość. Obecnie robione są nawierzchnie i nie ma fizycznie takiej 

możliwości, aby ludzie mogli tamtędy bezpiecznie przejeżdżać. 

Radna Jolanta Tyjas chciała wiedzieć czy jest jakiś termin zakończenia prac.  

Wicedyrektor Łukasz Kowalczyk poinformował, że z początkiem okresu wiosennego, kiedy 

pogoda pozwoli na realizację prac w bardziej zaawansowanym zakresie, odbędą się rozmowy 

na temat możliwego terminu. W tym momencie część robót jest zatrzymana z uwagi na 

korekty, które należy wykonać w związku z kolizją z wodociągiem. Dodał, że rozmowy będą 

prowadzone najprawdopodobniej na początku kwietnia. 

Radna Jolanta Tyjas zapytała czy mieszkańcy zostaną o tym poinformowani. 

Wicedyrektor Łukasz Kowalczyk wyjaśnił, że informacja była przekazywana za 

pośrednictwem mediów.  

Głos zabrał Członek Zarządu Województwa Andrzej Pruś, który poinformował, że w związku 

ze sprawą był dwukrotnie na sesji rady gminy. Nadmienił, że kwestia zamknięcia drogi jest 

problematyczna, ale nie należy jej wyolbrzymiać, ponieważ mieszkańcy mają do dyspozycji 

objazd przez Wąchock, który jest dłuższy o zaledwie 2-3 kilometry. Należy również pamiętać 

o tym, że pomimo prac droga była udostępniana dla służb ratunkowych. Członek Zarządu 

Andrzej Pruś poinformował również, że odbyło się spotkanie z przedstawicielami 

Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, Wójta i radnych gminy oraz wykonawcą. 

Zaznaczył, że firma realizuje harmonogram i nie ma żadnych opóźnień. Droga jest poszerzana 

więc jej część jest zajęta nasypami, dowożona jest ziemia. Kiedy wykonawca pojawił się na 

placu budowy początkowo wymagał całkowitego zamknięcia drogi, po rozmowach udało  

się dojść porozumienia i ruch odbywał się jedną połową. Radni gminy byli o tym 

informowani. Jeżeli droga będzie zamykana tylko w połowie remont będzie się przedłużał. 

Radny Paweł Krakowiak zaznaczył, że to jest normalna sytuacja, jeśli są  

pewne warunki techniczne, które uniemożliwiają udostępnienie drogi, trzeba uzbroić się  

w cierpliwość. 

Radna Jolanta Tyjas podkreśliła, że wpłynęła petycja dlatego Komisja musiała podjąć 

dyskusję na ten temat. 



Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. Nie zgłoszono uwag ani propozycji zmian do 

przedmiotowej inicjatywy uchwałodawczej.   

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie przyjęła inicjatywę uchwałodawczą  

w sprawie skargi na Zarząd Województwa Świętokrzyskiego (zał. nr 4). 

Ad 3.                                         

Sprawy różne.                           

Nie zgłoszono. 

Ad 4.  

Przewodniczący Komisji Sławomir Gierada zamknął posiedzenie.   

 

  

      Przewodniczący Komisji 

   Sławomir Gierada 

 

 

Protokół sporządziła: Maria Ganczarek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   


